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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-03-28 

Närvarande: 
Keity Klynne Löfgren, SRF 
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 
Storstockholm 
Carin Lemberg, DHR 
Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

 
Frånvarande: 
Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 
Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/Autism och Aspergerföreningen 
Stockholms Län 

 
I tjänsten:  
Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 
Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 
Tidpunkt: 
Måndagen den 28 mars 2022 
Kl. 14.00- 16.00 
15.00-16.00 Presidiet besöker rådet 
 
Plats: Skypemöte 
 
 

 
Berit Magaard                       Marianne Huhne von Seth 

                            
 
                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Berit Magaard till ordförande för rådets marsmöte.  
 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Berit Magaard och Marianne Huhne von Seth till justerare. 
                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 
Angående det egna rådets protokoll:  
Rådet svarar på frågan angående inbjudan att delta på förvaltningens nationaldagsfirande. Rådet 
meddelar att de inte kommer ha möjlighet att ha ett eget bord och organisera aktiviteter. Men rådet 
deltar gärna på något sätt. Förvaltningen återkommer med mer information gällande detta.  
 
Angående pensionärsrådets protokoll:  
Rådet är intresserade av att lyssna till Beata Terzis, sakkunnig inom kognition som ska besöka 
pensionärsrådets möte i april. Förvaltningen undersöker möjligheten för rådet att få information 
om detta. Förvaltningen förtydligar att Beata är anställd inom äldreomsorgen.  

 
Angående stadsdelsnämndens protokoll: 
Rådet undrar över medborgarförslaget gällande cykel- och gångbro. Förvaltningen informerar om 
att medborgarförslaget är överlämnat till trafiknämnden som kommer att handlägga ärendet.  
 
Angående kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll: 
Rådet har inget att kommentera gällande protokollet.  
 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 
på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  
 
 

§6. Balanslistan 
Rådet påminner om att de gärna vill träffa kommunpolisen. Förvaltningen meddelar att en 
inbjudan har skickats till kommunpolisen att delta vid rådets möte i april. 
 
Rådet önskar lägga till Beata Terzis, sakkunnig inom kognition på balanslistan. 
 

§7. Svar på frågor från föregående möte 
Inga kvarstående frågor från föregående möte.  

 
§8. Information från stadsdelsförvaltningen     

Förvaltningen informerar om att förvaltningens enheters verksamhetsplanerna och 
verksamhetsberättelser nu är klara. 
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Förvaltningen informerar om att det just nu pågår ett stort arbete i förvaltningen med att ta fram 
beredskapsplaner. Beredskapsplaner tas fram för att förbereda verksamheterna på hur en eventuell 
kris ska hanteras. Rådet frågar om skyddsrum. Förvaltningen informerar om att en del av 
beredskapsplaneringen handlar om vart boende ibland annat gruppbostäder ska ta vägen om en 
eventuell kris kommer. Tidplanen är att beredskapsplanerna ska vara klara till sommaren.  
 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 31 mars 2022 
  
 
ALLMÄNNA ÄRENDEN 
 
Månadsrapport 2022 
KUNG 2022/91 
Rådet har inget att tillägga. 
 
Boendeplan för äldre 2023 
KUNG 2022/53 
Rådet har inget att tillägga. 
 
Boendeplan 2022-2023, bostad med särskild service 
KUNG 2022/64 
Rådet påtalar att det är viktigt att det är rimliga hyror i grupp-och servicebostäder så att personer 
också har råd att bo i dessa. Rådet håller med om det som lyfts i boendeplanen gällande att det är 
en utmaning att hitta friliggande gruppbostäder. Det är framförallt svårt i innerstaden. 
 
Rådet lyfter att det är bra att det framkommer i boendeplanen att det i framtiden kommer att finnas 
behov av boenden med geriatrisk kompetens för äldre personer som bor i gruppbostäder. 
Livslängden för målgruppen inom bland annat personkrets ett har ökat.  
 
Delegationsordning för Kungsholmens 
stadsdelsnämnd 
KUNG 2022/49 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Enheternas verksamhetsplaner 
KUNG 2022/38 
Rådet har inget att tillägga. 
 
Enheternas verksamhetsberättelser 
KUNG 2022/39 
Rådet har inget att tillägga. 
 
Val av ny ledamot till pensionärsrådet 
KUNG 2022/62 
Rådet har inget att tillägga.  
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Upphandling av planerade hemtjänstinsatser och 
utryckning vid trygghetslarm nattetid 
KUNG 2022/61 
Rådet påtalar att det är oroväckande att förvaltningen lägger ut uppdrag för upphandling som 
förvaltningen själva ser är för kostsamma att utföra.  
 

REMISSER 
 
Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom 
fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad 
KUNG 2022/30 
Rådet vill påtala att tillgänglighetsperspektivet och delaktighetsperspektivet måste vara tydligare i 
handlingsplanen.  
 
Förslag till detaljplan för del av Marieberg 1:26, 
Hedvigsbergshallen 
KUNG 2022/90 
Rådet påtalar att det är viktigt att platsen blir tillgänglig för alla. 
 
Strategi för idrottsanläggningar 
KUNG 2022/29 
Rådet vill påtala att det är positivt att personer med funktionsnedsättning omnämns tidigt i 
strategin.  
 
Reviderad framkomlighetsstrategi 
KUNG 2021/560 
Rådet har inget att tillägga.  
 
En reform för samordnade, behovsanpassade och 
personcentrerade insatser till personer med 
samsjuklighet 
KUNG 2022/25 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Stadsgemensam visselblåsarfunktion 
KUNG 2022/11 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Remiss om serveringstillstånd Eden 
KUNG 2022/54 
Rådet vill påtala att det är viktigt att beakta tillgänglighetsperspektivet vid tillståndsgivande. 
 
Revidering av samverkansavtal med SISAB gällande 
utbildningslokaler 
KUNG 2021/556 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Motion om en bilfri innerstad 
KUNG 2021/479 
Rådet har inget att tillägga.  
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§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   
Inga skrivelser, inbjudningar eller likande har inkommit till rådet.  
 
§11. Övriga frågor 

 
Rådet vill påtala att anhörigperspektivet inte är omnämnt i någon större omfattning i enheternas 
verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser. Rådet påtalar att det är viktigt att framförallt 
gruppbostäder arbetar för att ha ett nära samarbete med anhöriga för att tillgodose de boendes 
behov och önskemål. Förvaltningen tar med sig denna feedback tillbaka till avdelningen.  
 
Rådet ställer frågor om hur det fungerar vid övertalighet och nyrekrytering inom omsorgen för 
personer med funktionsnedsättning. Förvaltningen informerar om förvaltningens ansvar vid 
övertalighet och det omfattande arbetsgivaransvaret. Om rådet önskar fördjupad information om 
regelverket kan information inhämtas från förvaltningens HR-avdelningen till framtida möte.  
 
Anteckningar från rådets möte med presidiet 
 
Rådet önskar att sociala delegationen erbjuds kompetensutveckling inom området 
funktionsnedsättning. Förslagsvis sker detta genom ett studiebesök på en gruppbostad för att skapa 
en verklighetsförankring. Presidiet anser att det är en god idé. Förvaltningen kontaktar sociala 
delegationen för att diskutera frågan.  
 
Rådet framför att Kungsholmen sticker ut i att dra in insatser vad gäller ledsagning. Rådet framför att 
politikerna behöver få bättre insyn i tjänstemännens beslut. Presidiet önskar att förvaltningen delger en 
jämförelse mellan andra stadsdelar gällande ledsagning.  
 
   
Nästa möte kl: 13-16 Skypemöte 
  

Rådet för 
funktionshinderfrågor 2022 

2022-04-25 Måndag - SKYPE 
2022-06-07 Tisdag  - SKYPE 
2022-08-22 Måndag 
2022-09-26 Måndag 
2022-10-24 Måndag 
2022-11-21 Måndag 
2022-12-12 Måndag 
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